



**KY MESRA SDN BHD** (1045717-U)  
25-1, The Trillium (Lake Fields), Jalan Tasik Utama 4,  
Sungai Besi, 57100 Kuala Lumpur  
Tel: 03-7499 3535 Fax: 03-7499 3539 Email: [kymesra@gmail.com](mailto:kymesra@gmail.com)

---

## **We are Hiring Maintenance Technician**

### Responsibilities:

- To perform maintenance and troubleshooting for oil & gas building and facilities.
- Attend to emergency cases
- Comply with safe work procedures.
- Responsible for performing highly diversified duties such as to install, troubleshoot, repair, and maintain industrial building / facilities.

### Requirements:

- Valid driving licence, preferably with GDL licence.
- Wiremen with PW2, PW4 are encouraged to apply.
- Any training certificates in the field of electrical, construction, equipment management will be an advantage.
- Preferably able to speak in English, Mandarin / Cantonese, Bahasa Malaysia.

# Strong sense of responsibility, willingness to learn and willingness to work hard are highly valued.

# EPF, SOCSO, overtime pay, training, and personal protective equipment (PPE) are provided.

# Working hours: 8am – 7pm (5 days a week). Working on rest days or public holidays is required if necessary (overtime pay will be given).

## 诚聘持 PW2/PW4 执照的技术人员

工作摘要/职责:

- 为油站建筑物与设施进行维护与维修。
- 负责解决加油站的紧急状况。
- 严格的坚守工作安全标准。
- 负责保养, 安装, 维修与对工业建筑物和设施进行故障排除。

申请者要求:

- 拥有有效的马来西亚驾驶执照, 优先考量 GDL 执照持有者。
- 需拥有 PW2 或 PW4 执照。
- 其他电子、装修、工具管理等技术或执照会是申请者的优势。
- 优先考量能用三语沟通 (华文、英文和马来文) 的申请者。

#寻找有责任心、良好的学习态度和肯吃苦耐劳的人。

#公司将提供公积金 (EPF)、SOCSO、加班费、技术训练和个人安全装置。

#工作时间: 早上 8 时到傍晚 7 时, 5 天工作日。(赶工时期休息日或公假必须上班, 另外计算加班费)

---

## Contact Us

Contact number : 03-74993535/ 019-2558623 (Miss JJ)

Email : [jiajun.kymesra@gmail.com](mailto:jiajun.kymesra@gmail.com)

Website : <https://www.ky-mesra.com/>

Location : 25-1, The Trillium (Lake Fields), Jalan Tasik Utama 4, 57100 Sungai Besi, Kuala Lumpur.

**Please email us your resume or call us for more info.**

**欢迎将你的履历邮寄到以上的电子邮箱或致电询问详情。**

